
EXCLUSIVE BENEFITS
TO ENRICH YOUR

BUSINESS



UNVEILING A WORLD OF
PRIVILEGES



OVERVIEW

A business enterprise built around traditional family values and an uncompromising commitment to integrity, premium service 
and social responsibility, Alfardan Group is one of the leading family conglomerates in Qatar and the region. Throughout its long 
history of more than 70 years, Alfardan Group has successfully evolved from a pearl trading enterprise, into one of the top businesses 
covering a wide range of industries and sectors. By staying true to its roots and honouring its tradition of high standards, Alfardan 
Group is a company that customers and businesses confidently trust. Alfardan Group's passionate approach has always been the 
driving force behind its operations. Whether in the jewellery, property, hospitality, healthcare, automotive, marine, agriculture, or 
the financial services sector, all Alfardan offerings are associated with the highest standards of quality and exclusivity. The Group 
strives to achieve a mastery of the business sectors they invest in, with the primary aim to exceed expectations.

Alfardan Group is dedicated to continuously improving and raising the bar to an ever-higher level of service. The business 
enterprise, committed to excellence, is also part of the United Nations Global Compact initiative - a voluntary leadership platform 
for the development, implementation, and disclosure of responsible business practices. The Group has proven itself as one of the 
strongest and most prominent brands in the Qatari market for its unparalleled excellence in the region. Alfardan Group is currently 
internationally present in the United Arab Emirates, Kingdom of Saudi Arabia, Oman, Turkey, and Switzerland.

Alfardan Group

Welcome to a world of unmatched privileges custom-tailored to elevate your lifestyle and provide distinction.

Developed and curated by Alfardan Properties, Alfardan Oyster Privilege Club offers a world of unmatched services, distinction 
and hospitality for you, your company and employees. Our packages are designed to suit your specific needs, to build on 
our promise of distinctive living.

Unlock exclusive benefits with Alfardan Oyster Privilege Club.

Alfardan Oyster Privilege Club



6 Alfardan Oyster Privilege Club _____________________________________________________________________________________

Tiers & Annual Packages

PLATINUM 
MEMBERSHIP

GOLD 
MEMBERSHIP

SILVER 
MEMBERSHIP

BRONZE 
MEMBERSHIP

Real Package Worth > QAR 2,500,000 > QAR 1,500,000 > QAR 1,000,000 > QAR 600,000

Savings QAR 1,500,000 QAR 750,000 QAR 500,000 QAR 250,000

AMNM - Executive Health 
Package

20 packages 15 packages 10 packages 5 packages

Family Membership 50 packages 30 packages 20 packages 10 packages

Catering 5 Catering 
(up to 100 pax)

3 Catering 
(up to 100 pax)

2 Catering 
(up to 100 pax)

1 Catering 
(up to 100 pax)

General Assembly 
(located at the hotel ballrooms)

2 General Assembly 
(600 pax)

1 General Assembly 
(600 pax)

1 General Assembly 
(400 pax)

1 General Assembly 
(250 pax)

Complimentary meeting room 
(2 coffee breaks + lunch)

5 bookings 
(20 pax per booking)

3 bookings 
(20 pax per booking)

2 bookings 
(20 pax per booking)

1 bookings 
(20 pax per booking)

Preferred rates on F&B outlets 

Preferred rates on rooms & suites 

Preferred rates on spas

Preferred rates on jewellery 
brands

Preferred rates on shops 

Access to Workinton co-working 
spaces

PRICE OF PACKAGE QAR 1,000,000 QAR 750,000 QAR 500,000 QAR 250,000
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ENDLESS
PRIVILEGES
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Alfardan Medical with Northwestern Medicine (AMNM) is an ambulatory care center that provides 
advanced, patient-centric care with service excellence. Top executives will be privileged to benefit 
from an Annual Wellness Program that comprises the below:

Terms & Conditions

1.  Privileges cannot be availed when using insurance card.

2.  Alfardan Oyster Privilege Club app must be presented to avail the above.

Alfardan Medical with Northwestern Medicine (AMNM)

Executive Health Package
1.  Annual Health Package in Internal Medicine
 1. Full Wellness Consultation (Internal Medicine Doctor)
 2. One Clinical Test (ECG Routine)

2.  Cardiology consultation “Keep your Heart Healthy”

3.  Clinical Nutritionist consultation “Eat well to live longer”

4.  Body Composition Analysis (BOD POD)

5.  Audiology Hearing Check-up

6.  Lab Tests 
 1. CBCD 
 2. Glucose Fasting
 3. Creatinine 
 4. Lipid Panel (Total Cholesterol, TG, HDL, LDL) 
 5. Urine Analysis 
 6. HBA1C 
 7. Vitamin B12 (Cyanocobalamin)
 8. Vitamin D (25 OH-Vit D -Total) 
 9. Thyroid Stimulating Hormone (TSH), T4 Free

Preferential rate of QAR 550 for consultations

Up to 20% discount on services

8 Alfardan Oyster Privilege Club _____________________________________________________________________________________



11 _____________________________________________________________________________________ Alfardan Oyster Privilege Club

The Alfardan Oyster Privilege Club offers exclusive benefits across hospitality offerings, providing 
members with unique experiences.

Catering
The hotels offer private catering for your company’s annual gathering. Enjoy catering services up to 100 persons.

General Assembly
Exquisitely appointed, and further elevated by the uncompromising assistance of our event experts, our extraordinary 
events venues offer over 4,000 square meters of event space, including Grand Ballroom. Enjoy the benefits of a general 
assembly up to 600 persons, including furniture and coffee breaks.

Complimentary Meeting Room
The meeting rooms are ideal for smaller boardroom meetings and include 2 coffee breaks and lunch. 

Preferred rates on Rooms & Suites
•  15% preferred rates on best available room rate at The St. Regis Doha, The St. Regis Marsa Arabia Island, The Pearl - Qatar, 

Marsa Malaz Kempinski, The Pearl - Doha and Kempinski Residences & Suites, Doha.

•  50% preferred rates on best available room rate at Kempinski Residences & Suites, Doha for new hires (for a period of 
2 weeks).

Preferred rates on the purchase of Branded Residences
Preferred rates on the sales of The Residences at The St. Regis Marsa Arabia Island, The Pearl – Qatar

Terms & Conditions

1.  Catering services are only applicable for hotel managed F&B.

2.  Catering services provided above are standard with no alcohol and setup included.

3.  Audiovisual is not included for the General Assembly.

4.  Preferred rates on rooms & suites are based on hotel availability excluding peak and high seasons.

Hospitality

10 Alfardan Oyster Privilege Club _____________________________________________________________________________________



13 _____________________________________________________________________________________ Alfardan Oyster Privilege Club

Alfardan Hospitality blends its highest levels of service with high-profile celebrity F&B outlets.

Enjoy 30% preferred rates on F&B outlets

Terms & Conditions

1.  Preferred rates will be applicable for max 8 persons including alcoholic beverages.

2.  Not applicable on brunch packages and themed nights.

3.  Not applicable in conjunction with any other promotions or special events, festive seasons and public holidays (e.g.: Burger Night, Sushi Night, etc.).

4.  Pre-booking required for all outlets and services.

5.  Alfardan Oyster Privilege Club app must be presented to avail the above.

Restaurants
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Revive your imagination, discover peace and harmony, admire beauty in the crisp finishes that 
surround you. Indulge in luxurious experiences.

Family Membership
If you want to unwind, unravel in our metropolitan facilities, our hotels feature private beaches, and an array of swimming 
pools to keep your mind away from the city’s hustle and bustle.

Enjoy the city’s top workout facilities, everything you need in a gym, from modern gym equipment, to padel court, tennis 
courts and many more. 

This family membership covers 2 adults and 2 kids in the following hotels:

1. The St. Regis Doha

2. The St. Regis Marsa Arabia Island, The Pearl - Qatar

3. Marsa Malaz Kempinski, The Pearl - Doha

Up to 30% preferred rates on spas and salons
•  Longevity Hub by Clinique La Prairie

•  Guerlain Spa

•  Marsa Malaz Spa

•  Alfardan Spa

•  'La' Salon

Terms & Conditions
1.  Pre-booking required for all services

2.  Discount is applicable on a la carte services with a minimum charge of 300 QR for Alfardan Spa and 
150 QR for 'La' Salon

3.  Discount is not applicable on spa promotions, packages, and retail products

4.  For Longevity Hub by Clinique La Prairie, the following preferred rates apply: 

 i.  30% discount on well-being and movement activities

 ii.  20% discount on medical and nutrition appointments, and retail

5.  Discount on Guerlain Spa is only applicable for massage treatments

6.  Discounts at Marsa Malaz Spa exclude promotions and special events

7.  Alfardan Oyster Privilege Club app must be presented to avail the above

Wellness
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Exquisite craftsmanship meets timeless elegance in every piece.

Up to 25% preferred rates on selected brands from Alfardan Jewellery

Jewellery

Preferred rates on the following international brands:

Terms & Conditions

1.  Preferred rates will be applicable based on the diverse brands' policies.

2.  Alfardan Oyster Privilege Club app must be presented to avail the above.
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Co-working spaces are designed for creativity, comfort, and productivity. Experience a change of 
scenery at work in one of Workinton’s locations (Alfardan Centre, Burj Al Gassar, Burj Alfardan or M7).

Workinton is a ground-breaking co-working environment created to meet the demands of 
today’s contemporary professionals, offering adaptable and cutting-edge workspace solutions 
that are ideal for organizations of all sizes, available at Alfardan Centre, Burj Al Gassar, Burj Alfardan 
and M7.

In addition to flexible workspace solutions, Workinton also offers a range of benefits to our privilege club members including access to 
meeting rooms, networking events and other resources.

Co-Working Space

Preferred rates on co-working spaces
•  40 Hours/Month per person; access to co-working spaces at any Workinton branch

•  20% preferred rates on serviced offices, meeting/workshop rooms and multimedia studios at any Workinton branch

Providing high-quality products is at the heart of our shops, ensuring our customers receive 
exceptional value and satisfaction with every purchase.

Shops

20% preferred rates on Moyses Stevens (flowers)
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Discover the epitome of luxury where opulence meets unparalleled services. Spoil yourself at any 
of our hotels.

15% preferred rates on best available room rate at The St. Regis Al Mouj Muscat Resort

15% preferred rates on best available room rate at Six Senses Kocatas Mansions, Istanbul

Preferred rates on the sales at The Residences at The St. Regis Al Mouj Muscat Resort

Terms & Conditions

1.  Preferred rates on rooms & suites are based on hotel availability excluding peak and high seasons.

2.  Preferred rates will be applicable for max 8 persons including alcoholic beverages.

3.  Not applicable on brunch packages and themed nights.

4.  Not applicable in conjunction with any other promotions or special events, festive seasons and public holidays (e.g.: Burger Night, Sushi Night, etc.).

5.  Pre-booking required for all outlets and services.

6.  Alfardan Oyster Privilege Club app must be presented to avail the above.

International Privileges

Enjoy 30% preferred rates on F&B outlets

20 Alfardan Oyster Privilege Club _____________________________________________________________________________________



امتيازات حصرية
للإرتقاء بأعمالك

Scan or Tap the QR Code to learn more and download the mobile app:

— SOCIAL MEDIA —

www.alfardanproperties.com 

@ Alfardan Properties



اكتشف عالم من
الامتيازات



تعــد مجموعــة الفــردان إحــدى الشــركات العائليــة الرائــدة فــي قطــر والمنطقــة، المبنيــة علــى القيــم العائليــة الأصيلــة. تتمحــور رؤيــة المجموعــة بشــكل أساســي علــى 
ــمْ النزاهــة والتفانــي فــي العمــل وتقديــم أفضــل الخدمــات وفــق أعلــى المعاييــر العالميــة بمــا يتوافــق مــع مســؤوليتها الاجتماعيــة. الالتــزام التــام بقِيي

تمتلــك مجموعــة الفــردان إرثــاً يمتــد إلــى 70 عامــاً، تطــورت خلالهــا المجموعــة مــن شــركة لتجــارة اللؤلــؤ، إلــى واحــدة مــن أكبــر الشــركات العائليــة الرائــدة التــي تنــدرج تحــت 
مظلتهــا مجموعــة واســعة مــن الشــركات مــن مختلــف القطاعــات. وبفضــل تمســكها بجذورهــا ومبادئهــا العائليــة وقيمهــا الراســخة مــع الالتــزام الدائــم بأعلــى معاييــر 
الجــودة، تمكنــت مجموعــة الفــردان مــن كســب ثقــة كافــة عملائهــا منــذ تأسيســها. وتعــد مجموعــة الفــردان أحــد المشــاركين فــي الاتفــاق العالمــي للأمــم المتحــدة وتلتــزم 

بنهجهــا القائــم علــى المبــادئ والممارســات المؤسســية لتحقيــق الاســتدامة.

ــز جميــع منتجــات وخدمــات مجموعــة الفــردان بأعلــى معاييــر  ــز هــو القــوة الدافعــة وراء ازدهــار مختلــف أعمالهــا، حيــث تتميي ولطالمــا كان شــغف مجموعــة الفــردان بالتميي
الجــودة والفخامــة الاســتثنائية بمختلــف قطاعاتهــا التــي تشــمل كل مــن المجوهــرات، التطويــر العقــاري، الضيافــة، الرعايــة الصحيــة، الســيارات، الخدمــات البحريــة، الماليــة، 
ــز الدائــم فــي مختلــف اســتثماراتها المختــارة بعنايــة، بهــدف أساســي واحــد هــو تجــاوز  بالاضافــة الــى الزراعــة. كمــا تســعى المجموعــة بشــكل مســتمر الــى تحقيــق التميي

توقعــات العــملاء.

ــر المســتمر لمســتوى الخدمــات والمنتجــات لديهــا. ولقــد  ــك مــن خلال التطوي ــز علــى كافــة المســتويات، وذل ــق التميي وتكــرس مجموعــة الفــردان كامــل جهودهــا لتحقي
أثبتــت المجموعــة أنهــا واحــدة مــن أقــوى وأبــرز العلامــات التجاريــة فــي الســوق القطريــة عبــر اســتراتيجيتها الخاصــة التــي أصبحــت مصــدر إلهــام للعديــد مــن الشــركات 
فــي المنطقــة. كمــا اتجهــت المجموعــة إلــى توســيع نطــاق أعمالهــا دوليًــا، فهــي متواجــدة فــي كل مــن الإمــارات العربيــة المتحــدة، المملكــة العربيــة الســعودية، ســلطنة 

عمــان، تركيــا، وسويســرا.

نبذة عن مجموعة الفردان

مرحبًا بك في عالم من الامتيازات المصممة خصيصًا لملائمة متطلبات قطاع الأعمال.

الفردان العقارية تقدم الفردان أويستر بريفيليج كلوب; عالمًا من الخدمات التي لا مثيل لها والتميز والضيافة لك ولشركتك وموظفيك.

احصل على، امتيازات حصرية مع الفردان أويستر بريفيليج كلوب.

الفردان أويستر بريفيلج كلوب



امتيازات متعددة
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السنوية الحزم  أنواع 

 العضوية
البلاتينية

 العضوية
الذهبية

 العضوية
الفضية

 العضوية
البرونزية

< 600,000 ر.ق < 1,000,000 ر.ق < 1,500,000 ر.ق < 2,500,000 ر.ق قيمة الحزمة

250,000 ر.ق 500,000 ر.ق 750,000 ر.ق 1,500,000 ر.ق قيمة التوفير

5 حزمات 10 حزمات 15 حزمة 20 حزمة الصحة التنفيذية من الفردان الطبية 
ونورث ويسترن مديسن

10 حزمات 20 حزمة 30 حزمة 50 حزمة العضوية العائلية

 1 حجز
)حتى 100 شخص(

 2 حجزان
)حتى 100 شخص(

 3 حجوزات
)حتى 100 شخص(

 5 حجوزات
)حتى 100 شخص(

تقديم خدمات الطعام

 1 حجز للشركات
)250 شخص(

 1 حجز للشركات
)400 شخص(

 1 حجز للشركات
)600 شخص(

 2 حجزان للشركات
)600 شخص(

استضافة الشركات )في قاعات 
الفنادق(

 1 حجز
) 20 شخص للحجز الواحد(

 2 حجزان
)20 شخص للحجز الواحد(

 3 حجوزات
) 20 شخص للحجز الواحد(

 5 حجوزات
)20 شخص للحجز الواحد(

حجز غرف الاجتماعات )تتضمن استراحة 
القهوة مرتين والغداء(

أسعار خاصة للمطاعم العالمية

أسعار خاصة للغرف والأجنحة

أسعار خاصة لخدمات الرعاية والسبا

أسعار خاصة على مجموعة مختارة من 
العلامات التجارية في مجوهرات 

الفردان

أسعار خاصة  في المحلات

استخدام وركينتون للأعمال

250,000 ر.ق 500,000 ر.ق 750,000 ر.ق 1,000,000 ر.ق سعر الحزمة



المريــض. حــول  تتمحــور  رعايــة  خدمــات  يوفــر  متقدمــة  رعايــة  مركــز  هــو  مديســن  ويســترن  ونــورث  الطبيــة   الفــردان 
ــراء  ــر مجموعــة مــن الخب ــة عب ــر العالمي ــزة وفــق أحــدث المعايي ــر تطــوراً والخدمــة المتميي ــة الأكث ــة الصحي احصــل علــى الرعاي

ــة الكفــاءة. ــة المتخصصــة عالي ــوادر الطبي والك

الشروط والأحكام

1.  لا يمكن الاستفادة من الامتيازات عند استخدام بطاقة التأمين.
2.  يجب إظهار تطبيق نادي امتياز الفردان أويستر للاستفادة مما ورد أعلاه.

مديسن ويسترن  ونورث  الطبية  الفردان 
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حزمة الصحة التنفيذية
1.  الحزمة الصحية السنوية في الطب الباطني

الاستشارة الصحية الكاملة )طبيب الطب الباطني(  .1  
فحص سريري واحد )تخطيط القلب(  .2  

2.  استشارة أمراض القلب "حافظ على صحة قلبك"

3.  استشارة أخصائي التغذية السريرية "تناول طعامًا جيدًًا لتعيش لفترة أطول"

)BOD POD( 4. تحليل تكوين الجسم

5.  فحص السمع

6.  الفحوصات المخبرية

تعداد الدم الكامل  .1  
صيام الجلوكوز  .2  

الكرياتينين  .3  
فحص الدهون )إجمالي الكوليسترول، الدهون الثلاثية، البروتين الدهنى عالى الكثافة، البروتين الدهني منخفض الكثافة(  .4  

تحليل البول  .5  
A1C الهيموجلوبين  .6  

فيتامين ب12 )سيانوكوبالامين(  .7  
فيتامين د )25 أوه-فيتامين د-الإجمالي(  .8  

T4 خالي من ،)TSH( هرمون تحفيز الغدة الدرقية  .9  

أسعار تفضيلية تصل إلى 550 ر.ق على الاستشارات الطبية
%20 خصم على الخدمات الطبية
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يقــدم الفــردان أويســتر بريفيلــج كلــوب العديــد مــن المزايــا الحصريــة لمجموعــة واســعة مــن خدمــات الضيافــة، وأيضًــا 
وســائل الراحــة التــي تلائــم احتياجــات شــركتك.

الطعام تقديم 
 100 تقــدم الفنــادق خدمــة تقديــم الطعــام الخاصــة للاجتمــاع الســنوي لشــركتك. اســتمتع بخدمــات تقديــم الطعــام لمــا يصــل إلــى 

شــخص.

العامة الجمعية 
رائــع، وتــم تحســينها بمســاعدة مــن خبــراء الفعاليــات لدينــا، وتوفــر مســاحة  تــم تجهيــز أماكــن الفعاليــات الاســتثنائية لدينــا بشــكل 
4000 متــر مربــع للفعاليــات، بمــا فــي ذلــك قاعــة الاحتفــالات الكبــرى. اســتمتع بمزايــا الجمعيــة العامــة التــي تصــل إلــى  تزيــد عــن 

600 شــخص، بمــا فــي ذلــك الأثــاث واســتراحات القهــوة.

مجانية اجتماعات  غرفة 
تعتبــر غــرف الاجتماعــات مثاليــة لاجتماعــات مجالــس الإدارة الأصغــر حجمًــا، وتتضمــن اســتراحة لتنــاول القهــوة ووجبــة غــداء.

والأجنحة الغرف  على  خاصة  أسعار 
•  أســعار حصريــة بخصــم %15 علــى الغــرف المتاحــة فــي كل مــن فنــدق ســانت ريجيــس الدوحــة، وســانت ريجيــس جزيــرة مرســى عربيــة، اللؤلؤة 

- قطر، ومرســى ملاذ كمبينســكي، اللؤلؤة - الدوحة، وكمبينســكي ريزيدنســز أند ســويتس، الدوحة

لمدة  الجدد  للموظفين  الدوحة  سويتس،  أند  ريزيدنسز  كمبينسكي  فندق  في  المتاحة  الغرف  على   50% بخصم  حصرية  •  أسعار 
الأقل على  أسبوعين 

أســعار خاصــة لشــراء العقــارات التــي تحمــل العلامــات التجاريــة الفاخرة
أسعار مميزة على الوحدات في ذا ريزيدنسز في سانت ريجيس جزيرة مرسى عربية، اللؤلؤة – قطر

الشروط والأحكام

1.  تنطبق خدمات تقديم الطعام فقط على المأكولات والمشروبات التي يديرها الفندق.
2.  تعتبر خدمات تقديم الطعام المقدمة أعلاه قياسية ولا تتضمن أي كحول أو تجهيزات.

3.  المواد السمعية والبصرية غير متضمنة للجمعية العمومية.
4.  تعتمد الأسعار الخاصة للغرف والأجنحة حسب توفرها.

فة لضيا ا
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تمــزج شــركة الفــردان للضيافــة بيــن أعلــى مســتويات الخدمــة مع أهم المطاعــم العالمية.

العالمية المطاعم  على   30% وخصم  خاصة  بأسعار  استمتع 

الشروط والأحكام

1.  تنطبق الأسعار الخاصة على 8 أشخاص كحد أقصى، وتشمل المشروبات الكحولية.
2.  لا ينطبق على البرنش والليالي ذات الطابع الخاص.

3.  لا ينطبق بالتزامن مع أي عروض ترويجية أخرى أو مناسبات خاصة ومواسم الأعياد والعطلات الرسمية )ليلة البرجر، ليلة السوشي، وغيرها(.
4.  يشترط الحجز المسبق لجميع المطاعم والخدمات.

5.  يجب ابراز تطبيق الفردان أويستر بريفيلج كلوب للاستفادة مما ورد أعلاه.

لمطاعم ا
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اســتمتع بأفضــل معاييــر العنايــة الفائقــة فــي أي مــن فنادقنا.

العائلية العضوية 
إذا كنت ترغب في الاسترخاء والاستمتاع ، تتميز فنادقنا بشواطئ خاصة ومجموعة من حمامات السباحة.

استمتع بأفضل مرافق التمارين الرياضية في المدينة، وكل ما تحتاجه في صالة الألعاب الرياضية، وأيضًا ملاعب التنس وغيرها الكثير.

هذه العضوية العائلية لشخصين بالغين وطفلين في الفنادق التالية:
1.  فندق سانت ريجيس الدوحة

2.  فندق سانت ريجيس جزيرة مرسى العربية، اللؤلؤة - قطر
3.  مرسى ملاذ كمبينسكي، اللؤلؤة - الدوحة

الشعر وخدمات  الصحية  المنتجعات  أسعار  على   30% حتى  خصم 
•  لونجيڤيتي هب من كلينيك لابربري

•  جيرلان سبا

•  سبا مرسى ملاذ

•  الفردان سبا

•  لا صالون

الشروط والأحكام

1.  يشترط الحجز المسبق لجميع الخدمات
2.  ينطبق الخصم على الخدمات الانتقائية، بحد أدنى 300 ريال قطري في الفردان سبا و150 ريال قطري في  لا صالون

3.  لا ينطبق الخصم على عروض السبا الترويجية والباقات ومنتجات البيع بالتجزئة
4.  لونجيڤيتي هب من كلينيك لابربري

i. %30 خصم على أنشطة الصحة والحركة  
ii. %20 خصم على المواعيد الطبية والتغذية والبيع بالتجزئة  

5.  يطبق الخصم في جيرلان سبا فقط على علاجات المساج
6.  لا يمكن إستخدام الخصومات بالتزامن مع العروض الترويجية أو المناسبات الخاصة

7.  يجب ابراز تطبيق الفردان أويستر بريفليج كلوب للاستفادة مما ورد أعلاه

العناية خدمات 
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حيــث تلتقــي الدقــة بالأناقــة الخالــدة فــي كل قطعة مــن المجوهرات.

المجوهرات

خصم يصل حتى %25 على مجموعة مختارة من العلامات التجارية في مجوهرات الفردان

أســعار تفضيليــة علــى مجموعــة مختــارة مــن العلامــات التجاريــة العالميــة:

الشروط والأحكام

1.  تطبق الأسعار المفضلة بناءً على سياسات العلامات التجارية المتنوعة.
2.  يجب ابراز تطبيق الفردان أويستر بريفيلج كلوب للاستفادة مما ورد أعلاه.
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تــم تصميــم مســاحات العمــل المشــتركة لزيــادة الإبــداع والإنتاجيــة. اســتمتع بالعمــل فــي أماكــن مختلفــة فــي أحــد مواقــع 
.)M7 وركينتــون )مركــز الفــردان، بــرج القصــار، بــرج الفــردان أو

وركينتــون هــي بيئــة عمــل مشــتركة رائــدة تــم إنشــاؤها لتلبيــة متطلبــات المبدعيــن عبــر تقديــم حلــول مســاحات عمــل مبتكــرة 
ومتطــورة ومثاليــة للمؤسســات مــن مختلــف الأحجــام.

بالإضافــة إلــى حلــول مســاحة العمــل المرنــة، يقــدم وركينتــون أيضًــا مجموعــة مــن المزايــا لأعضــاء البرنامــج مثــل اتاحــة الوصــول إلــى قاعــات الاجتماعــات وإقامــة 
فعاليــات التواصــل وغيرهــا مــن الامتيــازات.

مساحات للعمل

المشتركة العمل  لمساحات  الخاصة  الأسعار 
• 40 ساعة/شهريًا لكل عضوية في أي من فروع وركينتون

•  خصم بنسبة %20 على المكاتب المجهزة وقاعات الاجتماعات لورش العمل واستوديوهات الوسائط المتعددة في أي من فروع وركينتون

تهتم متاجرنا بتوفير منتجات بأعلى جودة, كما نحرص على رضا عملائنا بعد كل عملية شراء

المحلات التجارية

)للزهور( ستيفنس  مويسيس  على  مميزة  أسعار   20%
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اكتشــف عالــم مــن الفخامــة حيــث تلتقــي الرفاهيــة بخدمــات لا مثيــل لهــا. دلل نفســك في أي مــن فنادقنا.

أسعار خاصة بخصم %15 على أسعار الغرف المتاحة في منتجع سانت ريجيس الموج مسقط

الغــرف المتاحــة فــي ســيكس سينســيز كوشــاتاس  %15 علــى أســعار  أســعار خاصــة بخصــم 
إســطنبول مانشــينز، 

أسعار خاصة عند الشراء في ذا ريزيدنسز في منتجع سانت ريجيس الموج مسقط

الشروط والأحكام

1.  تعتمد الأسعار الخاصة للغرف والأجنحة على حسب توفرها.
2.  تنطبق الأسعار الخاصة على 8 أشخاص كحد أقصى، وتشمل المشروبات الكحولية.

3.  لا ينطبق على البرنش والليالي ذات الطابع الخاص.
4.  لا ينطبق بالتزامن مع أي عروض ترويجية أخرى أو مناسبات خاصة ومواسم الأعياد والعطلات الرسمية )ليلة البرجر، ليلة السوشي، وغيرها(.

5.  يشترط الحجز المسبق لجميع المطاعم والخدمات.
6.  يجب ابراز تطبيق الفردان أويستر بريفيلج كلوب للاستفادة مما ورد أعلاه.

الدولية الامتيازات 
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امسح الرمز لمعرفة المزيد وتنزيل تطبيق الهاتف المحمول:

— وسائل التواصل الاجتماعي —

www.alfardanproperties.com 

@ Alfardan Properties


